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Puigcerdà demana a l’Agència de Residus 
una nova deixalleria i centre de 
transferència 

L’actual centre ha quedat obsolet i genera molèsties 
acústiques als veïns  
  

 
Imatge de la deixalleria de Puigcerdà./M.F.  

M.F.O. (Puigcerdà).- L’Ajuntament de Puigcerdà ha demanar a l’Agència 
Catalana de Residus una nova deixalleria i centre de transferència de brossa al 
seu terme municipal. El consistori considera que l’actual deixalleria, situada a la 
zona industrial, ha quedat obsoleta i que genera molèsties als veïns. A més, 
creu que traslladar els residus al centre de transferència de la comarca, situat a 
Cortàs, suposa despeses de transport. Per tot plegat, doncs, assegura que la 
millor opció és construir unes noves instal·lacions en uns terrenys de titularitat 
municipal situats a la perifèria. 

Així ho valora Nerea Espada, regidora de Medi Ambient, qui creu que demanar 
unes noves instal·lacions està plenament justificat ja que “és on generem la 



gran part de residus”, a més que el transvasament a Cortàs “tampoc és òptim ni 
eficient a nivell de costos ni de petjada ambiental”. 

Tal com ha explicat l’equip de govern, una raó important per tenir les 
instal·lacions a la capital cerdana és la demogràfica, ja que Puigcerdà té prop 
de 10.000 habitants, pràcticament la meitat dels que té la comarca. Si a 
aquesta xifra s’hi sumen els habitants d’Alp i Llívia, s’arriba al 70% dels 
cerdans. El centre de Cortàs, l’antic abocador, però, es podria mantenir per al 
costat lleidatà de la comarca. 

L’Ajuntament es va reunir fa uns dies amb l’Agència Catalana de Residus per 
traslladar-li aquesta petició i les dues parts, juntament amb el Consell Comarcal 
de Cerdanya, es tornaran a trobar en les properes setmanes per mirar de 
definir el projecte i buscar fórmules de finançament. 

Recordem que fa temps que els veïns de la vintena d’habitatges situats davant 
la deixalleria actual es queixen dels sorolls que genera el tractament dels 
residus. Des del consistori entenen el seu malestar i asseguren que estan 
treballant per trobar solucions, tot i com explica Espada, ara mateix no tenen 
cap altra alternativa: “Si no els portem aquí, no tenim cap altre lloc. S’han fet 
certes actuacions per a minimitzar aquest impacte acústic però la solució ha de 
ser a llarg termini”. 

Recordem també que l’antic abocador de Cortàs es va reconvertir fa uns anys 
en centre de transferència i que la brossa cerdana es porta actualment al forn 
incinerador d’Andorra la Vella. 

  

 


